產品 Product

保列健 Palmetto Plus™

每瓶30膠囊 30 Soft Gelee 產品編號: 128 Item #: 128 30 Soft Gelcaps / Bottle

USANA 科學人員研制保列健營養補充品,其配方由高效能鋸櫚,番茄紅素 (前列腺所含的胡蘿蔔素類)和大豆黃酮組合而成,全面促進男仕前列腺健 康。全天然草本植物配方保列健,經化驗室測試保證安全和效能。

USANA scientists have developed Palmetto Plus™, a highly effective combination of saw palmetto and two other powerful prostate aids, lycopene and soy isoflavones. Lycopene is the most abundant carotenoid (vitamin-like compound) found in the prostate. Palmetto Plus™ provides a comprehensive formulation for prostate health.



- 先進配方幫助促進男仕前列腺健康
- 蘊含高效能標準鋸櫚精華,蕃茄紅素和大豆黃酮組合
- · Provides an advanced supplement providing immediate and long-term prostate support for men
- · Furnishes a comprehensive formulation of clinically proven saw palmetto, plus lycopene, and soy isoflavones

服用方法 成年男仕每天服用一片,建議餐 後服用。

Directions for use: Adult men take one capsule daily, preferably with meals.

